
Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 2024-11-05

Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #7
Tisdag 5 november, 15:06
å Funq, Tolvan

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Wilma Selander öppnar mötet 15:11.

1.2 Val av mötesordförande

Nella Siitonen nominerar Wilma Selander till mötesordförande. Wilma god-
tar nomineringen.

Mötet väljer Wilma Selander till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Wilma nominerar Filip Stenlund till mötessekreterare. Filip godtar nomine-
ringen.

Mötet väljer Filip Stenlund till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Wilma Selander
Elinor Fligman
Douglas Andersson
Filip Stenlund
Nella Siitonen
Ester Schönborg
Hannah Storch
Isabella Stillström
Armin Shafiei

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot med JML1-ansvar
Ledamot
Appendix
Revisor

1Jämlikhet, Mångfald och Lika behandling

Justeras:

Nella Siitonen

1 Justeras:

Isabella Stillström
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1.5 Försenad ankomst

Armin Shafiei anländer till mötet hela 2 minuter försenad.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1.8 Val av justeringspersoner och justeringsdatum

Filip nominerar Nella och Douglas Andersson till justeringspersoner. Ordfö-
rande Wilma motsätter sig dessa nomineringar och nominerar Isabella Still-
ström till justeringsperson. Douglas godtar ej nomineringen medan Nella och
Isabella godtar nomineringarna.

Mötet väljer Nella Siitonen och Isabella Stillström till justeringspersoner.

Filip föreslår att justeringsdatum ska sättas den 19 november som är två
veckor fram i tiden. Det ryktas om att sekreteraren kan komma att få ett
tajtare tidsschema i framtiden.

Mötet väljer den 19 november till justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Filip går igenom vad som behandlades under föregående möte. Bland annat
bokades en kanslifrukost in som nu även har genomförts och planeringen av
middagar och TF2 har gått framåt.

3 Uppdateringar och månadsrapporter

Mötet tar en traditionsenlig runda runt bordet och Wilma uppmanar alla
att vara brutalt ärliga.

Isabella mår bra men säger att det är lite mycket just nu. Hon planerar
tackfesten för fullt och informerar om att det är bara Douglas som inte köpt
biljett, varpå Wilma meddelar att hon inte kan gå.

Filip mår bra men håller med om att det är mycket just nu med styrelsen
och plugget. Han försöker se till att iallafall inte hamna efter i plugget, vilket

2Teknologföreningen

Justeras:

Nella Siitonen

2 Justeras:

Isabella Stillström
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Nella skrattar till åt.

Nella säger först att hon har megadamp, men inser sedan att hon inte har
det just nu. Wilma och Elinor Fligman tycker att det är dags för Nellas
trettio sekunders rant. Detta verkar Nella inte vara i behov av just idag
och meddelar istället att det går väl ganska bra just nu. Hon berättar att
hon har varit på möten och Wilma påminner om att hon har schvungat korv.

Hannah Storch berättar att hon glömmer mycket saker just nu, och att det
poppar upp lite saker då och då som hon glömt. Hon är i stort behov av
ett system för att börja komma ihåg viktiga saker. Nella föreslår att hon
kan göra som Wilma som har en massa alarm under hela dagen, men Wilma
berättar att hon har faktiskt bytt system. Numera har hon ett alarm som
säger åt henne att komma ihåg allt hon ska göra. Hannah är öppen för alla
alternativ och säger att det händer mycket med styrelsen och i perioden.
Allt kommer samtidigt och hon är rasande på sitt jobb som ändrat hennes
schema helt plötsligt.

Ester Schönborg kan bara hålla med Hannah och säger att det är mycket
små saker som tar energi. Hon inleder sedan en utdragen rant om SL och
deras brist på grundläggande kundservice som resulterade i en nära döden
upplevelse.

”Dogge Doggelito”, säger Wilma och Douglas inleder sitt. Han berättar att
han mår okej, men att det har varit en jävligt lång helg med lite sömn. Han
ska framöver skicka in deklarationen för sektionen för föregående år.

Armin mår bra men har haft en stressig period. Han ska söka MEX3 och re-
dan nu är det dags att söka jobb för 2025. Det har inte varit så mycket jobb
som revisor men han har jobbat på med SRK4 och NLG5. ”Pub på fredag.”,
avslutar han med.

Elinor berättar att hon är stressad men att hon inte vet varför, förutom att
det är väldigt mycket och överväldigande för tillfället. ”Men det är kul ialla-
fall.” menar hon. Hon har haft PNS möte, och haft VOR6 som också var bra.
Hon har även haft teambuilding med PNS där det schvungades korv7 och
Wilma berättar att hon höll på att pissa på sig av garv. Nella blev violated
av självaste revisor Armin, som säger att det var för att de skulle vinna. An-
nars mår Elinor bra menar hon, men undertecknad kan se gråten på insidan
så att säga.

3Masterexamensarbete
4StyrdokumentsRevideringsKommitén
5Näringslivsgruppen
6Vice ordföranderåd
7Vilket resulterade i en och annan korvslap.

Justeras:

Nella Siitonen

3 Justeras:

Isabella Stillström
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Wilma säger att det är mycket och att hon är stressad, men försäkrar styrel-
sen om att de tar sig igenom det här tillsammans, iallafall styrelsemässigt.
Hon meddelar att de ska göra det så roligt som de kan och säga till om det
blir för mycket med någonting. Det ska hållas uppföljningssamtal där man
kan prata om det. ”Det kommer att bli bra guys, november kommer att bli
köttig.”, säger Wilma.8. ”Det är bara en månad” intalar Isabella mötet, om
inte mest sig själv. Elinor informerar övriga om att de redan har suttit 6
månader i styrelsen.

Elinor har fått in sex stycken månadsrapporter.

KG9 har haft ett internkör med nya och gamla källarnissar och haft en in-
tern fixarkväll för att introducera de nya nissarna. Automaterna som det var
problem med förra månaden är nu lagade och de hade en öppen fixarkväll
som gick bra. De informerar även om att de har tillsatt Matyas Krejci och
Lovisa Erlandsson som ny DA10 respektive GA11. Under november ska de
ha intern fixarkväll och hålla station på stadsvandringen för TF.

Valberedningen har haft möte om SM12 #3 och hoppas att folk kandiderar.
Målet är att fylla alla poster och de behöver hjälp med marknadsföring och
en dialog om hur man kan marknadsföra posterna.

MAL13 har haft en överlämning. En otrolig påpekar Wilma och frågar Douglas
om det var gott. ”Mm... jätte”, svarar Douglas. Nästa månad ska de ha team-
building och kanske spåna på event.
PR tycker oktober har känts som en lång månad, då de har hållit i många

lyckade pubar och en tentapub som de fått väldigt mycket beröm för. De har
även varit på pubråd och PNS och kommande månad ska de ha teambuilding
och en massa pubar.

Fø Fhar i oktober inte gjort så mycket förutom att skriva en text till val-
beredningens postbeskrivning och funderat hur man kan göra posten mer
attraktiv. De har försökt hitta efterträdare och kommer i november att pla-
nera överlämningen och sammanställa överlämningsdokument. De behöver
hjälp med att hitta intresserade för Fø F25.

8Lite dubbla budskap här.
9Källargillet

10Driftansvarig
11Grafiskt ansvarig
12Sektionsmöte
13Medteks Ansvariga för Lokal

Justeras:

Nella Siitonen

4 Justeras:

Isabella Stillström
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4 Diskussions- och beslutspunkter

4.1 Vice fanbärare

Styrelsen ska bestämma vem de ska utse till vice fanbärare och Armin får
lämna mötet.

Styrelsen har tagit ett beslut om vem de vill utse till vice fanbärare och
Armin får återigen komma in i Funq.

4.2 SM3

Den 26 november är det SM #3 och styrelsen behöver bestämma rösträknare
och andra ansvar. Wilma undrar om Isabella vill hämta mentometer och hon
säger att hon kan kontakta Mattias Mårtensson för detta. Douglas tycker att
samma som alltid varit rösträknare tidigare ska vara det igen. Han vill abso-
lut inte göra det för han får träsmak i röven av stolarna. Hannah och Ester
säger att de kan vara rösträknare igen och funderar på om de ska ställa dit
en soffa. Filip informerar om att det till detta SM finns ett speckostformu-
lär som efterfrågats av klubbmästare Felix Elfström efter förra SM:s miss.
Douglas tar på sig uppdraget att beställa mat. Efter en incident under lun-
chen idag blir det en hätsk diskussion kring varför styrelsen inte tycker att
det är okej att mikra fisk i Tolvan. Wilma skulle alla dagar i veckan rösta
för en motion som förbjuder detta.

4.3 Proposition

Styrelsen diskuterade på senaste PNS med nämndordförande om en propo-
sition som styrelsen planerar att lägga fram. Propositionen handlar om att
göra MTE-ansvariga14 till en förtroendevald post som väljs på SM.

4.4 Representationer

Styrelsen har två representationer i november och ska diskutera vilka som är
taggade på att delta på dessa.

4.5 Alumnigasque

Styrelsen delar upp sig i planeringsgrupper som ska ansvara för olika delar
av gasquen. Det bestäms att Nella, Wilma och Isabella ska planera under-
hållningen och förminglet medan resterande planerar meny och drycker.

14Ansvariga för MedTech Evening

Justeras:

Nella Siitonen

5 Justeras:

Isabella Stillström
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4.6 Middagar

Nella15 tar över protokollföringen för resterande delen av mötet, då under-
tecknad ska på STAD. Njut av det som komma skall.

Mötet diskuterar middagar med Kemi16, Flyg17, W18 och P19.

Stad männskorna lämnar 17.10, lol dom ble sena till STAD.

Armin lämnar 17.18 fö han sku på någå annat möte, fett cringe.

5 Övriga frågor

Wilma säger att man måste svara i chatten när någon ställer en fråga. Så
behöver inte saker tas upp många gånger.

Nella säger att man ska våga säger saker på SM om man har några åsikter.
Tydligen hade Wilma redan sagt det tidigare, men då var Fröken mej själv
på toaletten och missade det.20

6 Nästkommande möte

Bestäms i chatten.

När undertecknad ska föra in Nellas protokollföring från ett gemensamt Goog-
le Docs dyker en mystiskt bokstavsföljd upp i dokumentet, varpå en konver-
sation inleds:

Har du en stroke? Japp ja har tvätt tid för tillfället och tydligen fanns de
bara en tvättmaskin så ja kan int tvätta alla mina kläder o ja e jätte arg.

15

16Kongliga Kemisektionen
17Flygsektionen
18Sektionen för Energi och Miljö
19Produktionssektionen
20Skandal att ingen protokollförde när Nella var på toa.

Justeras:

Nella Siitonen

6 Justeras:

Isabella Stillström
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Har beef med sssb. Knas, stressa inte ihjäl dig bara. Dehär kommer med i
protokollet haha. Självfallet. Fint. Nu ska ja gå hejdå. Hejdå.

7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Wilma Selander avslutar mötet 17:26.

Vid protokollet Justeras

Filip Stenlund
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Wilma Selander
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Nella Siitonen

7 Justeras:

Isabella Stillström
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